

a specific programme of work based in its terms of reference and taking into account any modifications in those terms of reference which the Commission may wish to recommend to the Council.

7. The original members of the Commission, selected in accordance with the provisions of paragraphs 2, 3 and 4 above, shall be from the following twelve countries.¹

I	II	III
China	Australia	Brazil
USSR	Canada	Netherlands
United Kingdom	France	Peru
United States	Ukrainian SSR	Yugoslavia

The members mentioned in the first column shall serve two years, the members mentioned in the second column three years, and the members mentioned in the third column four years.²

4 (III). Payment of expenses to members of the Commissions and Sub-Commissions of the Council

*Resolution of 3 October 1946
(document E/226/Rev.1)*

The Economic and Social Council, in order to equalize the opportunities of Members of the United Nations to participate in the work and activities of the Commissions and to ensure the most effective co-operation of the Members, recommends that travelling expenses and subsistence allowances should be paid by the United Nations for each member of the Commissions and Sub-Commissions of the Council.

Therefore, the Council recommends that the General Assembly adopt the following resolution:

1. The categories of expenses listed below shall be borne by the budget of the United Nations for each member of the Commissions and Sub-Commissions of the Economic and Social Council:

(a) The actual expenses for travel between his residence and the place of meeting of the Commission, and the actual expenses for travel on business of the Commission.

(b) A daily subsistence allowance to be paid for the period of travel and for the period of the meeting of the Commission.

5 (III). Economic reconstruction of devastated areas

*Resolution of 3 October 1946
(document E/211/Rev.1)*

I GENERAL RESOLUTION

The Economic and Social Council having considered the preliminary report (document

¹ Decision taken by the Economic and Social Council on 2 October 1946.

² Decision taken by the Economic and Social Council on 3 October 1946.

gramme de travail déterminé s'appuyant sur les termes de son mandat, et tenant compte des modifications audit mandat que la Commission pourra souhaiter recommander au Conseil.

7. Les membres originaux de la Commission désignés conformément aux dispositions des paragraphes 2, 3 et 4 ci-dessus, seront des ressortissants des douze Etats énumérés ci-après¹:

I	II	III
Chine	Australie	Brésil
URSS	Canada	Pays-Bas
Royaume-Uni	France	Pérou
Etats-Unis	RSS d'Ukraine	Yougoslavie

Les membres indiqués dans la première colonne seront nommés pour deux ans, les membres indiqués dans la deuxième colonne pour trois ans et les membres indiqués dans la troisième colonne pour quatre ans².

4 (III). Remboursement des dépenses encourues par les membres des Commissions et Sous-Commissions du Conseil

*Résolution du 3 octobre 1946
(document E/226/Rev.1)*

En vue de permettre à tous les Membres des Nations Unies de participer sur le même plan aux travaux et à l'activité des Commissions et d'assurer la coopération la plus efficace des Membres, le Conseil économique et social recommande que des indemnités de voyage et d'entretien soient payées par les Nations Unies à chaque membre des Commissions et Sous-Commissions du Conseil.

En conséquence, le Conseil recommande à l'Assemblée générale d'adopter la résolution suivante:

1. Les catégories de dépenses énumérées ci-dessous seront supportées par le budget des Nations Unies en ce qui concerne chaque membre des Commissions et Sous-Commissions du Conseil économique et social:

a) Les frais de voyage effectifs entre le domicile du membre et le lieu de réunion de la Commission ainsi que les frais effectifs de mission pour le compte de la Commission, encourus par chaque membre.

b) Une indemnité journalière à verser pendant la période de déplacement et pendant la période de la réunion de la Commission.

5 (III). Reconstruction économique des régions dévastées

*Résolution du 3 octobre 1946
(document E/211/Rev.1)*

I RÉSOLUTION GÉNÉRALE

Le Conseil économique et social, après avoir étudié le rapport préliminaire (document

¹ Décision prise par le Conseil économique et social le 2 octobre 1946.

² Décision prise par le Conseil économique et social le 3 octobre 1946.